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Consilier General Sanda Hristudor  

În calitate de consilier general, am participat la toate cele 27 de ședințe 

ordinare și extraordinare ale Consiliului General al Municipiului București 

convocate în cursul anului 2022, dintre care 15 ședințe ordinare și 12 ședințe 

extraordinare și am analizat peste 500 de proiecte de hotărâre propuse pe ordinea de 

zi a ședințelor și asupra cărora mi-am exprimat votul. 

           Am fost președinte de ședință în perioada 08 iunie - 09 septembrie 2022. Prin 

acest rol am prezidat șapte ședințe de consiliu și am participat la întâlniri 

săptămânale, unde am fost prezentă la discuții cu Primarul General și leaderii 

grupurilor politice privind ordinea de zi a ședințelor.  

 Am avut audiențe cu cetățenii orașului București atunci când mi s-a solicitat 

acest lucru. 

        În calitate de membru în comisia de evaluare și selecționare a proiectelor de 

finanțare nerambursabilă alocate de la bugetul local al Municipiului București, 

prin bugetul Direcției Generale de Asistență Socială a Municipiului București, 

pentru activități nonprofit de interes local, pentru domeniul social, au fost depuse 4 

proiecte, iar la finalul sesiunii de selecție pentru acordarea de finanțări 

nerambursabile de la bugetul local au fost atribuite un număr de 3 contracte de 

finanțare nerambursabilă. 

      În calitate de membru al Autorității Teritoriale de Ordine Publică la nivelul 

Municipiului București: Am participat la ședințele comisiei în perioada ianuarie - 

decembrie 2022 și la realizarea unei consultări publice, pe baza de formular online 

cu întrebări, despre cât de siguri se simt bucureștenii în oraș și ce propuneri au pentru 

noi astfel încât să creștem gradul de siguranță la nivelul Municipiului București. 



  

Activitate în cadrul comisiilor de specialitate ale Consiliului General 

Comisiile de specialitate din care fac parte:  

✔ Comisia economică, buget, finanțe și credite externe- am participat la toate 

cele 31 de ședințe convocate 

✔ Comisia de cultură, culte și educație civică, relații internaționale și relația 

cu societatea civilă-  am participat la toate cele 17 de ședințe convocate 

În total, activitatea în cadrul acestor comisii a presupus participarea la 48 

ședințe, în cadrul cărora am avizat proiectele din competența celor două comisii, ce 

urmau a fi supuse aprobării Consiliului General. Doar pentru activitatea din Comisia 

economică, buget, finanțe și credite externe am studiat documentațiile aferente 

tuturor proiectelor ce implică finanțare de la bugetul Primăriei Municipiului 

București.  

Așa cum am promis, din calitatea mea de membru AGA în 3 dintre 

companiile municipale, am dizolvat/lichidat acele companii: 

- Compania Municipală Pază și Securitate București- este în insolvență, având 

doar 2 angajați în prezent; 

- Compania Municipală Protecție Civilă și Voluntariat București- este în dizolvare 

și lichidare, având doar 2 angajați în prezent. 

- Compania Municipală Tehnologia Informației București- este în procedură de 

faliment. 

În total, am participat la 11 de ședințe AGA în cadrul companiilor municipale.  

Proiecte: 

 Cunoașterea și respectarea drepturilor copiilor cu dizabilități de către părinți 

cât și de ceilalți  membrii ai comunității, este o piatră de temelie a integrării sociale 

și a schimbării atitudinii  societății față de acești copii.   



Prin acest proiect, am propus amplasarea în locurile de joacă a unor 

echipamente de joacă  universale sau incluzive cu care se pot juca atât copiii cu 

dizabilități, cât și cei fără dizabilități.   

Proiectul urmărește construirea unor locuri de joacă cu suprafețe mai mari, și 

poziționarea  acestor echipamente de joacă de joacă universale sau incluzive cu care 

se pot juca atât copiii  cu dizabilități, cât și cei fără dizabilități între celelalte 

echipamente și nu crearea de spații  separate, cât și posibilitatea deplasării în condiții 

de siguranță a copiilor cu dizabilități până la  aceste echipamente respectând 

cerințele legate de dimensionare, înclinații, finisaje, contraste  etc. Acolo unde 

spațiul nu permite construirea unui loc de joacă mai mare, se va lua în calcul,  în 

urma unei analize, înlocuirea unor echipamente existente cu unele incluzive sau 

universale.   

Beneficiarii direcți ai proiectului sunt copiii cu dizabilități și copiii tipici, 

părinții și aparținătorii  acestora, ei înșiși persoane cu dizabilități sau fără, de 

diverse vârste și cu nevoie diferite.  Proiectul va avea ca rezultat accesul copiilor 

cu dizabilități la locurile de joacă din parcuri, iar  părinții sau aparținătorii, 

indiferent de gen, vârstă, abilități sau categorie socială, vor avea  oportunitatea 

unor activități de recreere. 

 Acest proiect a fost votat în ședința de consiliu din luna februarie 2022, iar 

mai târziu, în același an, a început implementarea lui cu sprijinul viceprimarului 

USR, Horia Tomescu.  

Sanda Hristudor 

Consilier USR în CGMB 


